
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

   П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання постійної комісії 

з гуманітарних питань, охорони здоров’я  

та  соціального захисту населення 

 

від 05 травня 2017 року                                                              м.Житомир 

11-00 год. 

 

Всього членів комісій – 5. 

Взяли участь у роботі комісії : Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Нечипорук Л.О., 

Фещук Л.П. 

 

У роботі комісії взяли участь:  
1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Микитюк Сергій Михайлович – голова райдержадміністрації. 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради. 

4. Козарчук Микола Петрович – заступник голови 

райдержадміністрації. 

5. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

Житомирської районної ради. 

6. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації. 

7. Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту райдержадміністрації. 

8. Рогов Олег Володимирович – керівник любительского об’єднання 

КУ «Районний будинок культури» Житомирської районної ради. 

9. Кліменко Валерій Миколайович – директор КУ «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради. 

10. Золотаренко Петро Григорович - виконуючий обов’язки 

начальника відділу освіти райдержадміністрації. 

11. Лимар Ірина Констянтинівна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді і спорту райдержадміністрації. 

12. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної 

установи  «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради. 

13. Любишкін Олег Віталійович – голова районної профспілки 

працівників освіти. 

14. Хіміч Оксана Анатоліївна - заступник голови Житомирської 

обласної організації профспілки працівників освіти і науки. 

15. Поліщук Ірина Олександрівна - юрист Житомирської обласної 

організації профспілок працівників освіти і науки. 

16.  Євтух Ірина Петрівна - юрист відділу освіти 

райдержадміністрації. 

17. Гладишева Софія Дмитрівна - юрист райдержадміністрації. 

18. Гаврилюк Ольга Василівна - юрист райдержадміністрації. 

19. Юхимчук Сергій Миколайович – в.о. редактора газети «Приміське 

життя». 

20. Трудовий колектив газети «Приміське життя»; 



20.1 Тарасюк Петро Миколайович – кореспондент газети «Приміське 

життя». 

20.2 Градовський Михайло Володимирович - кореспондент газети 

«Приміське життя». 

20.3 Набережна Олена Йосипівна – головний бухгалтер КП «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

21. Добжанська Наталія Василівна – архівіст КУ «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради. 

22. Власюк Анатолій Петрович – директор Озерненської гімназії. 

23. Нікулін Дмитро Олександрович – директор Левківської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів. 

24. Савіцький Святослав Павлович – директор Березівської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів. 

25. Сергійчук Петро Михайлович – директор Глибочицької ЗОШ І-ІІІ 

ступенів. 

26. Пронтенко Віталій Васильович – директор Станишівської ЗОШ І-

ІІІ ступенів. 

27. Горбатюк Ольга Анатоліївна – директор Руднє-Городищенської 

ЗОШ І-ІІ ступенів. 

28. Депутати районної ради Мусійчук Р.М., Стах В.М. 

29. Працівники   виконавчого апарату районної ради: Рєбдєв Я.А., 

Мірошниченко Ю.О., Садовська С.О.,  Цалко С.І., Тульська Т.В. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

      Відкрив засідання постійної комісії голова комісії Гребенюк О.П. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 4 із 5 членів комісії.  

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання постійної комісії.  

Інформує: Гребенюк О.П. - голова постійної комісії. 

        Ознайомив присутніх із переліком питань, що вносяться на розгляд 

комісії 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання постійної 

комісії:  

1.Про звернення районної організації профспілки працівників освіти 

щодо скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів. 

Інформує: Любишкін Олег Віталійович – голова районної профспілки 

працівників освіти району 



2.Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам 

Житомирського району  на 2017 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

3.Про затвердження Програми розвитку туризму Житомирського району 

на 2017-2020 роки. 

Інформує: Рогов Олег Володимирович – керівник любительского 

об’єднання КУ «Районний будинок культури» Житомирської районної 

ради. 

4.Про внесення змін до Програми розвитку архівної справи в комунальній 

установі «Трудовий архів» районної ради на 2015-2017 роки. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор КУ «Трудовий 

архів» районної ради 

5.Про стан виконання Програми щодо забезпечення громадян, які 

страждають на рідкісні (орфанні) захворювання, лікарськими засобами та 

відповідними харчовими продуктами для спеціального дієтичного харчування 

на 2016-2020 роки. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунальної установи  «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради  

6.Про стан виконання районної комплексної Програми  соціального 

захисту інвалідів, ветеранів війни та праці, пенсіонерів та незахищених верств 

населення Житомирського району на 2013-2017 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

7.Про хід виконання районної Програми розвитку фізичної культури і 

спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – начальник сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

8.Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

9.Про звернення до Прем’єр-міністра України, Житомирської обласної 

ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад Житомирської 

області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України від 25 

березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови Кабінету 

Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

10.Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних 

територіальних громад Житомирської області (щодо державного регулювання 

закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

11.Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних 

територіальних громад Житомирської області (монетизація пільг на проїзд у 

транспорті). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 



12. Про підвищення тарифних розрядів педадогичним працівникам 

навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з районного бюджету. 

Інформує: Золотаренко Петро Григорович – В.о. начальника відділу 

освіти Житомирської РДА. 

13. Про внесення змін до Програми національно-патріотичного виховання 

дітей та молоді в Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Констянтинівна – сектор у справах сім’ї, 

молоді та спорту Житомирської РДА. 

14. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. Порядок денний комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ:  Про регламент роботи засідання комісії. 

  Інформує: Гребенюк Олександр Павлович - голова постійної комісії. 

Запропонував з кожного питання порядку денного надати кожному  

доповідачу до 15 хв.,  для виступів та пропозицій - до 5  хвилин, для внесення 

пропозицій і зауважень – до 3-х хвилин. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований регламент роботи засідання 

комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про звернення районної організації профспілки працівників 

освіти щодо скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів району. 

 Інформує: Любишкін Олег Віталійович – голова районної профспілки 

працівників освіти району 

 ( виступ додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь:  

Директори Левківської ЗОШ І-ІІІ ст. Нікулін Д.О., Березівської ЗОШ І-

ІІІ ст. Савіцький С.П., Глибочицької ЗОШ І-ІІІ ст. Сергійчук П.М., депутат 

районної ради  Стах В.М., які висловили побоювання щодо залежності при 

укладанні контракту від свавілля або упередженності з боку керівництва 

управління освіти та органів влади. 

Хіміч О.А., заступник голови Житомирської обласної організації 

профспілки працівників освіти і науки, зазначила, що контракт – це 

порушення профільного освітнього закону. 

Білецький О.М., заступник голови Житомирської районної ради, запитав 

чи зверталися профспілка та директори навчальних закладів до суду, оскільки 

були висновки про те, що із запровадженням контрактної форми порушуються 

їх права. 



Хіміч О.А., заступник голови Житомирської обласної організації 

профспілки працівників освіти і науки, відповіла, що зверталися до 

правоохоронних органів (прокуратури). Також наголосила на тому, що 

профспілки намагалися у досудовому порядку врегулювати дане питання. 

Мусійчук Р.М., депутат Житомирської районної ради, зауважив про те, 

що скасування контракту є недоцільним, тому що при скасуванні контрактної 

форми трудових відносин із керівниками загальноосвітніх закладів необхідно 

скасовувати і таку ж форму трудових відносин з іншими керівниками 

комунальних закладів і установ Житомирської районної ради, зокрема з 

головними лікарями. Запитав чому питання  скасування контрактної форми 

настало саме зараз, коли збігає термін дій попередніх та чому не зверталися до 

суду упродовж цих 5-ти років, коли вважали, що порушено їх права. 

Гребенюк О.П., голова комісії, висловив думку щодо доцільності 

скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх закладів району. 

Власюк А.П., директор Озерненської гімназії, повідомив, що у ст.20 

Закону України «Про освіту» зазначено, що контракт укладається з 

керівниками навчальних закладів державної власності, які підпорядковані 

центральним органам влади, а не комунальних закладів і установ, якими є 

ЗОШ та гімназії району. Галузева угода між Житомирським районним 

комітетом профспілки працівників освіти і науки України та відділом освіти 

Житомирської РДА не передбачає контрактної форми трудових відносин. 

Повідомив, що у 2011 році було засідання «круглого столу» з даних питань, на 

якому був присутній начальник управління юстиції та який також 

стверджував, що це порушення трудових прав. Наголосив на тому, що він 

особисто буде позиватися до суду у разі, якщо не буде скасовано контрактну 

форму. Запитав, яким чином контрактна форма врегульована з Положенням 

про атестацію, яка проводиться 1 раз на 5 років, а у разі припинення контракту 

потрібно переатестовувати працівників, Зауважив, що потрібно керуватися 

законами, а не трактувати їх положення. 

Білецький О.М., заступник голови Житомирської районної ради 

проінформував що ніколи не виникало питання про звільнення директорів 

ЗОШ і тому боятися контракної форми не доцільно. 

Горбатюк О.А., директор Р.-Городищенської ЗОШ І-ІІ ст.  зазначила, що 

під час її каденції, як депутата Житомирської районної ради 6 скликання, дане 

питання при розгляді на постійній комісії з питань депутатської етики, 

забезпечення діяльності депутатів та місцевого самоврядування не отримало 

підтримку депутатів і на сесії вона, як депутат, не голосувала за це рішення, 

оскільки воно було винесено на сесію всупереч закону. 

Золотаренко  П.Г., в.о. начальника відділу освіти Житомирської РДА, 

повідомив, що з 2005 р. Міністерством освіти і науки України затверджена 

форма звітності перед населенням територіальної громади про діяльність 

директора загальноосвітнього закладу, що дає змогу жителям громади оцінити 

якість роботи директора школи. 

Стах В.М., депутат Житомирської районної ради, наголосив на тому, що 

потрібно жити по закону, а не по політичній доцільності. Акцентував на тому, 

що директори загальноосвітніх закладів побоюються  контракту, оскільки 

вважають, що вони залежні від влади – органу, що їх призначає. 

Нікулін Д.О., директор Левківської ЗОШ І-ІІІ ст., підтримав колег щодо 

скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 



загальноосвітніх закладів району. Зауважив, що директори шкіл не винні, що 

молодь їде за кордон на роботу, а не йде працювати у сільську школу. 

Проінформував, що у Левківській школі працює 45 педадогічних працівників, 

серед них значна частина з досвідом роботи, а молодь переймає у них досвід, 

Щодо укладання у 2011 році контракту проінформував, що із ним контракт 

було укладено аж у листопаді, оскільки він не погоджувався на перехід на 

контрактну форму діяльності, але вагомим аргументом щодо укладання було 

те, що йому повідомили, що у разі не укладання контракту він буде 

звільнений. Акцентував на тому, що якщо ми живемо у правовій державі, то 

потрібно жити по закону. 

Савіцький С.П., директор Березівської ЗОШ І-ІІІ ст., запитав хто буде 

оцінювати його професійну діяльність, оскільки її оцінювати мають 

професіонали. Є публічний звіт директора і громада оцінює діяльність 

директора школи. Не можна дозволити, щоб директора школи звільняли за 

зовнішними ознаками та віковими категоріями. 

Сергійчук П.М., директор Глибочицької ЗОШ І-ІІІ ст., проінформував, 

що після закінчення його контракту він упродовж майже 6 місяців виконував 

обов’язки директора, перебуваючи у невизначеному стані, що негативно 

впливає на якість професійної діяльності на посаді. Акцентував на 

необхідності дотримання закону. 

Власюк А.П., директор Озерненської гімназії, наголосив на тому, що 

сесія Житомирської районної ради у 2011 році порушила закон. Зауважив, що 

не лякається контрактної форми трудових відносин, особисто став на захист 

Сергійчука П.М., коли за основу при обговоренні його звіту на сесії бралися 

плітки. 

Гречко А.К., депутат Житомирської районної ради, акцентував увагу 

присутніх на відсутності вимоги прокуратури щодо скасування рішення 

районної ради про перехід на контрактну форму трудових відносин з 

директорами шкіл, запевнив, що депутатський корпус районної ради буде 

дотримуватись законності і моралі при затвердженні у майбутньому 

контрактів з директорам шкіл. Акцентував, що контрактна форма існує і в 

об’єднанних громадах, така форма трудових відносин існує в усьому світі – це 

прогресивна система. Зауважив, що потрібно вчиняти по закону і, якщо 

рішення районної ради є незаконним, то потрібного його скасувати, але 

гуманітарна комісія таке рішення приймати не може – це прерогатива сесії 

районної ради. 

 Гребенюк О.П., голова комісії, зауважив що негідним є те, що ми 

ігноруємо звернення та думку директорів загальноосвітніх закладів району та 

органу, який захищає їх права. 

Результати голосування за те, щоб скасувати контрактну форму 

трудових відносин із керівниками загальноосвітніх навчальних закладів. 

 «За» - 1. (Гребенюк О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 (Гречко А.К., Нечипорук Л.О., Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

ВИСТУПИЛИ:  Фещук Л.П., депутат районної ради, внесла пропозицію про 

винесення данного звернення на розгляд сесії районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді розглянути на сесії звернення 

районної організації профспілки працівників освіти щодо скасування 



контрактної форми трудових відносин із керівниками загальноосвітніх 

навчальних закладів району. 

Результати голосування: 

«За» - 4 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

   

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам Житомирського району  на 2017 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати 

їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку туризму 

Житомирського району на 2017-2020 роки. 

Інформує: Рогов Олег Володимирович – керівник любительского 

об’єднання КЗ «Центральна районна бібліотека». 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати 

їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку архівної справи в 

комунальній установі «Трудовий архів» районної ради на 2015-2017 роки. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор КУ «Трудовий 

архів» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про стан виконання Програми щодо забезпечення громадян, 

які страждають на рідкісні (орфанні) захворювання, лікарськими засобами та 



відповідними харчовими продуктами для спеціального дієтичного харчування 

на 2016-2020 роки. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунальної установи  «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради 

(текст інформації додається до протоколу) 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання Програми щодо забезпечення 

громадян, які страждають на рідкісні (орфанні) захворювання, лікарськими 

засобами та відповідними харчовими продуктами для спеціального дієтичного 

харчування на 2016-2020 роки взяти до відома. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про стан виконання районної комплексної Програми  

соціального захисту інвалідів, ветеранів війни та праці, пенсіонерів та 

незахищених верств населення Житомирського району на 2013-2017 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

(текст інформації додається до протоколу) 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання виконання районної 

комплексної Програми  соціального захисту інвалідів, ветеранів війни та 

праці, пенсіонерів та незахищених верств населення Житомирського району 

на 2013-2017 роки взяти до відома.  

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про хід виконання районної Програми розвитку фізичної 

культури і спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – начальник сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

(текст інформації додається до протоколу) 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання виконання районної Програми 

розвитку фізичної культури і спорту на 2017 - 2021 роки взяти до відома.  

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

 



8.СЛУХАЛИ: Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Юхимчук С.М., в.о. головного редактора газети, повідомив 

про те, що триває другий етап реформування друкованих ЗМІ. На данний 

момент існує 2 протоколи зборів колективу газети щодо реорганізації, які 

протирічать один одному.  

Сень Є.П., журналіст газети, висловила бажання колективу газети 

розглянути можливість функціюнування газети у статусі КП Житомирської 

районної ради. 

Садовська С.О. зазначила, що згідно законодавства органи влади і 

місцевого самоврядування позбавляються права бути засновником друкованих 

засобів масової інформації.   

Сень Є.П. наголосила на тому, що закон вимагає визначитися – у який 

суб’єкт господарювання буде перетворено редакцію. 

Юхимчук С.М. повідомив, що погоджується на  те, щоб комунальне 

підприємство було перетворено у ТОВ. 

ВИРІШИЛИ: Запропонувати колективу газети провести збори для вирішення 

спірних питань та узгодити статус газети із збереженням назви, цільового 

призначення, мови видання і тематичної спрямованості друкованого засобу 

масової інформації, засновниками якого виступатимуть фізичні особи  - члени 

трудового колективу та надати відповідний протокол на сесію районної ради.   

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9.СЛУХАЛИ:  Про звернення до Прем’єр-міністра України, Житомирської 

обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів 

України від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до 

постанови Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 



10.СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо державного 

регулювання закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

11.СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області  (монетизація пільг 

на проїзд у транспорті). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і звернення та рекомендувати 

їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

12.СЛУХАЛИ: Про підвищення тарифних розрядів педадогічним 

працівникам навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з 

районного бюджету. 

Інформує: Золотаренко Петро Григорович – в.о. начальника відділу 

освіти Житомирської РДА. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Лимар Ірина Констянтинівна – завідувач сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту Житомирської РДА. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

 

 



Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

Засідання комісії оголошено головуючим закритим. 

 

 

Голова  постійної комісії                                                           О.П. Гребенюк 

 

Секретар засідання                                                                      Л.П.Фещук 


